



TSUEN WAN PUBLIC HO CHUEN YIU MEMORIAL COLLEGE

荃灣公立何傳耀紀念中學

Application Form for Transfer Student

插班生入學申請表

No.
編號： _____
此欄由校方填寫

Name in English
姓名(英文)： _____
HK ID No.
身份證號碼： _____
Place of Birth
出生地點： _____
STRN
學生編號： _____
E-mail Address
電郵地址： _____

Name in Chinese
姓名(中文)： _____
Date of Birth
出生日期： _____
Age
年齡： _____
Telephone No.
電話號碼： _____

Photograph
相片

Hong Kong Postal Address (The written examination notice will be sent to the applicant by this Hong Kong Postal Address)
香港通訊地址： (筆試通知書將以此香港通訊地址郵寄至申請者)

Name of Current Secondary School

現就讀中學： _____

Form Applying for

申請學位級別： _____

Information of Guardian(s) 監護人資料

	Father / Guardian 1 父親/ 監護人 1	Mother / Guardian 2 母親/ 監護人 2
Name 姓名		
Occupation/Position 職業/ 職位		
Contact Tel. No. 聯絡電話		

Name of School(s) Attended 曾就讀學校名稱

Date 日期		Level 程度	Name of School 學校名稱
From (mm/ yy) 由(月/年)	To (mm/ yy) 至(月/年)		

Please attach a copy of the latest school term report and yearly report.
請附上學年全年及本學年上學期成績表副本。

School Examination Results 學校考試成績

	Previous Year (first term) 上學年 (上學期)	Previous Year (second term) 上學年 (下學期)	Current Year (first term) 本學年 (上學期)
Chinese 中文			
English 英文			
Mathematics 數學			
Rank/No. of Students in the Form 全級名次/ 全級人數(如適用)			
Conduct 操行			

Extra-curricular Activities & Services 課外活動及服務

Year & Class 年份及班級	Activity & Service 課外活動及服務	Position/ Role 職位/ 角色

Awards 比賽獎項

Year 年份	Organization 頒發機構	Award 獎項

Please attach photocopies of supporting documents. 請附上證明文件影印本。

Additional remarks: Attach separate sheets if necessary. 附註：若不敷應用，請另頁書寫。

If the form applying is S4, please fill in the boxes below with your order of preference from 1 to 5. '1' for first preference, '2' for second preference and so on. Do not use the same number more than once.

如申請學位級別為中四，請填寫選科意願數字 '1' 至 '5'，'1' 表示第一志願、'2' 表示第二志願，如此類推，唯數字不能重複。

	BAFS 企業、會計與財 務概論	Biology 生物	Chemistry 化學	Chinese History 中國歷史	Chinese Literature 中國文學	Economics 經濟
Preference 意願						
	Geography 地理	History 歷史	ICT 資訊與通訊科技	Math M2 數學單元二	Physics 物理	Visual Arts 視覺藝術
Preference 意願						

Declaration 聲明：

I (Parent) _____ understand that if I intentionally give any false information to or conceal any information from the school, the application will be rejected.

本人(家長) _____ 明白倘故意在填寫本申請表時虛報或隱瞞事實，可令申請人喪失被取錄之資格。

Parent's signature 家長簽署： _____ Date 日期： _____

Instructions

- (1) The documents, including the application form, recent color photo, a copy of the Hong Kong identity card or birth certificate, a copy of the academic results in the past three years, as well as the copy of other academic achievements or extra-curricular activities, should be submitted in person or by post.
- (2) All the personal information is used for the transfer student application only, and will be discarded upon the completion of the application procedure.
- (3) Application document sent by email or fax will not be considered.
- (4) A written examination will be conducted for suitable candidates. Parents will be contacted by post.
- (5) Applicants are required to take Chinese, English and Mathematic written examinations.
- (6) Applicants who have passed the written examinations will be invited to an interview with their parents. Interview will be conducted in both English and Cantonese.
- (7) School Address: Shek Wai Kok Estate, Tsuen Wan. Office Hours: Mon – Fri: 9:00am – 5:00pm and Sat: 9:00am – 12:00 noon.

填表須知

- (1) 連同申請表、彩色近照乙張、香港身份證或出生證明書副本、最近三年成績報告表影印本及其他學術成就或課外活動證明文件副本，親身或郵遞交往本校校務處。
- (2) 申請者所提供之個人資料，只供本校插班生申請之用，並將於整個申請程序完成後銷毀。
- (3) 本校不接受電郵及傳真方法遞交文件。
- (4) 合適申請者，本校會郵寄通知家長，安排筆試。
- (5) 申請者需接受中、英、數三科筆試。
- (6) 通過筆試申請者，將獲邀與家長一起進行面試。面試以英語及粵語進行。
- (7) 學校地址：荃灣石圍角邨。辦公時間為星期一至五：上午九時至下午五時；星期六：上午九時至中午十二時。